

**Statement Regarding the China RoHS Compliance of Emerson Product - PR6424/101-020**

Please refer to Table 1 for the names and contents of the toxic or hazardous substances or elements contained in Emerson products.

**Table 1: Names and Contents of Toxic or Hazardous Substances or Elements**

表1：有毒有害物质或元素的名称及含量

| 部件名称<br>Part Name  | 有毒有害物质或元素<br>Toxic or hazardous Substances and Elements |                      |                      |   |   |   |   |
|--|---|----------------------|----------------------|---|---|---|---|
|  | 铅<br>Lead<br>(Pb)                                       | 汞<br>Mercury<br>(Hg) | 镉<br>Cadmium<br>(Cd) | 六价铬<br>Hexavalent Chromium<br>(Cr (VI)) | 多溴联苯<br>Polybrominated biphenyls<br>(PBB) | 多溴二苯醚<br>Polybrominated diphenyl ethers<br>(PBDE) |   |
| 传感器<br>SENSOR  | X   | 0                    | 0                    | 0                                       | 0   | 0   |  |
|  |   |                      |                      |   |   |   |   |
|  |   |                      |                      |   |   |   |   |
|  |   |                      |                      |   |   |   |   |
| <p>○ 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T 26572规定的限量要求以下<br/>                     O: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in GB/T 26572.</p> <p>X 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572规定的限量要求。<br/>                     X: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement in GB/T 26572</p> <p>环保期限 (EFUP) 的产品及其部件是每个列出的符号, 除非另有标明。使用期限只适用于产品在产品手册中规定的条件下工作<br/>                     The Environmentally Friendly Period (EFUP) for the product and its parts are per the symbol listed, unless otherwise marked. Use Period is valid only when the product is operated under the conditions defined in the product manual.</p> |   |                      |                      |   |   |   |   |

James McFerrin  
Environmental Compliance Manager PSG  
T 512 832 3271 E james.mcferrin@emerson.com